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 ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л  № 2 

засідання постійної комісії 

з питань промисловості, будівництва, транспорту, 

зв’язку та житлово-комунального господарства 

 

від  23 липня 2019 року                                                              м.Житомир 

16-30 год 

 

Всього членів комісій – 4. 

Присутні - 3:  Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П. 

 

Відсутні -1: Загладько В.М. 

У роботі комісії взяли участь: 

 

1. Стах Василь Миколайович – заступник голови районної ради. 

2. Козарчук Микола Петрович – заступник голови райдержадміністрації. 

3. Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради. 

4. Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації. 

5. Юрчук Святослав Євгенович – директор комунального підприємства 

«Архітектура» Житомирської районної ради. 

6. Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-комунального 

господарства та цивільного захисту населення райдержадміністрації. 

7. Мандрик Анастасія Вікторівна – т.в.о. начальника відділу економічного 

розвитку і торгівлі райдержадміністрації. 

8. Працівники виконавчого апарату районної ради: начальник 

організаційного відділу Мірошниченко Юлія Олександрійвна; головний 

спеціаліст з питань діяльності постійних комісій, депутатів ради та 

інформаційного забезпечення організаційного відділу Сидоренко Оксана 

Володимирівна 

9. Представники засобів масової інформації – газети «Приміське життя»: 

головний редактор Юхимчук Сергій Михайлович. 

  

СЛУХАЛИ:  Про початок роботи постійної комісії. 

        Відкрив засідання постійної комісії  голова комісії  Давидов А.В. 

Повідомив, що на засідання постійної комісії прибуло 3 із 4 членів комісії. 

Проінформував, що рішення комісії приймаються більшістю голосів від 

загального складу комісії, а тому є  кворум для ухвалення рішень на цьому 

засіданні комісії. 

 

ВИРІШИЛИ:  Розпочати засідання комісії. 

 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 
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«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Давидов А. В., голова постійної комісії, який ознайомив присутніх 

із проектом порядку денного засідання постійної комісії: 

 

1. Щодо затвердження річного фінансового плану комунального 

підприємства «Архітектура»Житомирської  районної ради.  

Інформує: Юрчук Святослав Євгенович - директор комунального 

підприємства «Архітектура» Житомирської    районної ради 

 

2.  Про хід виконання Програми залучення інвестицій в економіку 

Житомирського району на 2016-2020 роки. 

Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – т.в.о. начальника відділу 

економічного розвитку і торгівлі райдержадміністрації 

 

3. Про хід виконання районної програми стимулювання населення, ОСББ, 

ЖБК Житомирського району щодо ефективного використання енергетичних 

ресурсів та енергозбереження на 2019-2020 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-

комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

 

4.  Різне. 

ВИРІШИЛИ: Узяти запропонований порядок денний засідання комісії за 

основу та затвердити в цілому наступний порядок денний комісії: 

 

3. Щодо затвердження річного фінансового плану комунального 

підприємства «Архітектура»Житомирської  районної ради.  

Інформує: Юрчук Святослав Євгенович - директор комунального 

підприємства «Архітектура» Житомирської    районної ради 

 

4.  Про хід виконання Програми залучення інвестицій в економіку 

Житомирського району на 2016-2020 роки. 

Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – т.в.о. начальника відділу 

економічного розвитку і торгівлі райдержадміністрації 

 

5. Про хід виконання районної програми стимулювання населення, ОСББ, 

ЖБК Житомирського району щодо ефективного використання енергетичних 

ресурсів та енергозбереження на 2019-2020 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-

комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 
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Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про регламент роботи засідання комісії: 

                      Інформує: Давидов Анатолій Володимирович – голова постійної            

                                       комісії 

                      

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент роботи  комісії: з усіх питань 

порядку денного надати доповідачам до 15 хвилин кожному; для виступів, 

пропозицій -  до 5 хвили;  зауважень, внесення поправок – до 3-х хвилин. 

 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

 

1. СЛУХАЛИ: Щодо затвердження річного фінансового плану комунального 

підприємства «Архітектура»Житомирської  районної ради.  

Інформує: Юрчук Святослав Євгенович- директор комунального 

підприємства «Архітектура» Житомирської    районної ради 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проект рішення та рекомендувати районній раді 

затвердити річний фінансовий план комунального підприємства «Архітектура» 

Житомирської  районної ради на 2020 рік. 

 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

 

2. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Програми залучення інвестицій в економіку 

Житомирського району на 2016-2020 роки. 

Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – т.в.о. начальника відділу 

економічного розвитку і торгівлі райдержадміністрації (текст 

інформації додається до протоколу). 

 

ВИСТУПИЛИ: Давидов А.В., голова постійної комісії, вніс пропозицію відділу 

економічного розвитку і торгівлі райдержадміністрації вивчити питання 
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виділення земельної ділянки на території Житомирського району для 

розміщення на ній сміттєпереробного заводу. 

ВИРІШИЛИ: 

1) Інформацію про хід виконання Програми залучення інвестицій в 

економіку Житомирського району на 2016-2020 роки взяти до відома. 

2) Відділу економічного розвитку і торгівлі Житомирської 

райдержадміністрації доручити вивчити питання виділення земельної ділянки на 

території Житомирського району для розміщення на ній сміттєпереробного 

заводу. 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

 

3. СЛУХАЛИ: Про хід виконання районної програми стимулювання населення, 

ОСББ, ЖБК Житомирського району щодо ефективного використання 

енергетичних ресурсів та енергозбереження на 2019-2020 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-

комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації - текст інформації додається до 

протокол. 

 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., зпступник голови районної ради, який запитав яким 

чином держава відшкодовує кредит і чому низька активність населення з цього 

приводу?  

 

Козарчук М.П., заступник голови райдержадміністрації, пояснив, що 

держава відшкодовує лише частину кредиту на втановлення енергозберігаючих 

вікон, утеплення фасадів тощо і програмою передбачені жорсткі вимоги для 

отримання цієї компенсації. 

 

ВИРІШИЛИ: Інформацію про хід виконання виконання програми 

стимулювання населення, ОСББ, ЖБК Житомирського району щодо 

ефективного використання енергетичних ресурсів та енергозбереження на 2019-

2020 роки взяти до відома. 

 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 
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Засідання комісії головуючим оголошено закритим. 

 

Голова комісії                                                                      А. ДАВИДОВ 

 

Секретар  засідання А. ЛИХОТВОРИК 

 

 


